
Mötesanteckningar  9/11 2020 

 

Styrelsen diskuterade 

 

-Genomföra så många Bichonpromenader som möjligt i landet. 

 

-Stärka upp kontaktnät med facebook grupp i respektive län med namn Bichon och länets 

namn. 

 

-Kommande årsmöte och Bichonspecial. 

 

 

 

 

Styrelsen beslutade   

 

-Att styrelsen godkänner offert från firma Patrik Norén gällande färdigställa layouten för det 

nya skötselrådet 

 

-Att godkänna skriften om ungdomsstipendium. Skall sändas via SDHK till Agria.  

-Att godkänna att arbetsgruppen beslutade om uttagna bilder till almanackan. Arbetsgruppen 

har gjort ett bra jobb. Uppstår problem på tryckeriet finns reservbilder.  

-Att trycka vykort i fem olika motiv á 100st. Styrelsen godkände offerten från FF 

profilreklam. 

 


